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Zápis z 6. jednání bezpečností komise dne 22. 01. 2024  

 
 

Zahájení jednání: 16,00 hodin    Počet přítomných členů a hostů:  5 

 

 

 

 

Jednání byli přítomni:     Miloslav Kadlec-předseda 

Josef Pohan- člen, nepřítomen 

Ladislav Martínek-člen 

František Kamarád-člen, omluven 

Michael Šťovíček-člen 

Lukáš Kunz-člen, nepřítomen 

Manfred Kraus-člen 

Martin Filip-host 

Radek Sklenář-host, omluven 

 

Omluveni:  2   

  

    

Neomluveni: 2  

   

 

Asistent komise:             Ladislav Jiskra          

 

Program jednání:  

 

1. Zahájení 

2. Diskuze 

 

 

 

Zápis: 

 

 

- Členové bezpečnostní komise dostali informaci o vnitřním kamerovém systému 

obchodních center Tesco a Kaufland. Bylo jednáno s představiteli uvedených subjektů, 

zda disponují kamerou a záznamy svých nákladových ramp a okolí. Bylo sděleno, že 

disponují. Na dotaz, zda ze své dohledové činnosti zaznamenávají nějaké negativní jevy 

v monitorovaném prostředí mimo vnitřních části. Bylo zjištěno, že neevidují.  

- Na základě uvedeného komise otevřela problematiku připojení a instalaci dalších kamer 

městského kamerového systému města Ostrova. Konkrétně u obchodního centra u Tesca.  

- Komise na dalším jednání obdrží informace o vzniku a monitoringu kamerového bodu u 

Tesca. 

- V této souvislosti informovala Policie ČR členy komise, že zaznamenávají negativní 

jednání na samotném parkovišti obchodního centra Tesco ve věci nežádoucího výskytu 

neznámých osob s náznaky kriminálně závadového jednání. 

- Členové komise upozornili na kolizi dopravního značení na ulici Jáchymovská u výjezdu 

složek Integrovaného záchranného systému. Tato skutečnost již byla v době konání 

bezpečnostní komise napravena ze strany silničního správního úřadu. 
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- Komise se dále věnovala negativům ve městě obecné zvané sprejerství. Bylo řečeno, že 

existují poznatky o těchto negativech a Policie ČR přislíbila zvýšený dohled nad touto 

problematikou. Veliteli Městské policie Ostrov toto bude tlumočeno.  

- Předseda komise poukázal na problematiku parkování v ulici Severní, kde parkují vozidla 

v místech vyhrazených pro složky Integrovaného záchranného sytému. Je třeba tento jev 

řešit a věnovat potřebný čas k odvrácení těchto negativ. Bude předáno městské policii. 

- Komise doporučuje v rámci preventivního působení městské policii zvýšit četnost pěších 

hlídek ve městě.  

- Dále komise  navrhuje zvýšit úsilí v náboru dalších strážníků městské policie až do 

naplnění personálního stavu. 

 

 

 

Konec jednání v 17,00 hodin 

 

 

Další jednání bezpečnostní komise se bude konat  25. 03. 2024 v 16,00 hodin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                    Miloslav Kadlec 

                   předseda bezpečnostní komise 

 

 

 

 

 

V Ostrově dne 25. 01. 2024 

 

 

 

Zapsal: Ladislav Jiskra 

 

 

 

Příloha: ------ 


